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1. Fastställande om röstlängd för mötet.

2. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.

3. Fastställande av föredragningslista.

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

5. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknade, som jämte  

ordförande skall justera mötesprotokollet.

6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 

Styrelsens årsredovisning (resultat- och balansräkning) för det  

senaste verksamhetsåret.

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhets/räkenskapsåret.

8. Fastställande av resultat- och balansräkning samt disposition av  

överskott respektive underskott i enlighet med balansräkningen.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.

10. Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande 

verksamhets- och räkenskapsåret.

11. Val av två revisorer för en tid av ett år.

12. Behandlingen av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.

13. Övriga frågor

Välkomna!
Styrelsen



Styrelsen har under 2023 bestått av:

Daniel Petersson Ordförande
Magnus Kroon Vice ordförande & kassör
Josefin Leijon  Sekreterare
Anders Larsson Ledamot
Christer Lundh Ledamot
Katarina Zidek Ledamot
Elzbieta Hedén Ledamot
Helén Petersson Suppleant
Lydia Svensson Suppleant

Styrelsen har under verksamhetsåret 2023 haft 
sju protokollförda möten. Det har hållits ett  
vårmöte och ett höstmöte. 

Drivingrange, utbildning och shop i egen regi 
2024
Verksamhetsåret 2023 blir svårt att samman-
fatta utan nämna den största förändringen som 
skett under året då vi landade i beslutet att 
driva drivingrange, utbildning och shop i egen 
regi 2024. Bakgrunden till beslutet är att klubben, 
under ett antal år, brottats med ett tufft eko-
nomiskt läge. Det beror på flera saker, bland 
annat ökade energipriser och högre kostnader 
för förbrukningsmaterial till skötsel av banan. 
Dessa utmaningar delar vi med många golf-
klubbar runt om i Sverige. 

Tillsammans med klubbens personal har styrel-
sen jobbat aktivt för att hitta lösningar på både 
kort och lång sikt för skapa bättre ekonomiska 
förutsättningar. Under första delen av 2023 
tog vi hjälp av två klubbrådgivare från Svenska 
Golfförbundet, Carl-Johan Lönnberg och Gary 
Cosford. Under ett flertal träffar med Gary och 
Carl-Johan pratade vi om hur vi på sikt kan  
utveckla Isaberg GK. 

Som en del i utvecklingsarbetet med SGF såg vi 
över alla våra kostnader och beslutade att avtal 
med våra entreprenörer skulle sägas upp för  
omförhandling. Det gällde både restaurangen 
samt shop- och proverksamheten. 

Tanken var att uppdatera och omförhandla 
avtalen till 2024 års prisnivåer och förhållanden. 
Med Palmgrengruppen har vi enats om att  
fortsätta vårt samarbete likt tidigare med upp-
daterade villkor. Mellan Isaberg golfklubb och 
Erik Andersson Golfacademy kom vi inte fram 
till en lösning utan går nu skilda vägar. Det inne-
bär att klubben kommer ha en anställd tränare 
och driva verksamheten helt i egen regi. 

Information om markförsäljningen  
Under hösten fick styrelsen information om att 
en köpare visat intresse för markområdet intill 
hål 9 på östra banan. (Samma område som vi 
ville få detaljplanerad för bostadsbebyggelse  
och sedan sälja tomter.) Köparen hade som  
villkor att ingen exploatering görs i området  
samt att området närmast hål 9 inte heller  
kommer att bebyggas i form av byggnader.  
Golfbanan går bra att utveckla eller exploatera 
men inga byggnader. 

Styrelsen var enig om att detta var ett bra  
erbjudande och gav som förlag under höst- 
mötet att gå vidare med försäljningen. Förslaget, 
som lades fram på höstmötet, var även att 
öronmärka pengarna till utveckling av våra 
golfbanor och inte till kostnader av den dagliga 
driften. 

Tillsammans bildar vi Isaberg GK
Sammanfattningsvis har det varit ett händelse-
rikt år och vi ser med spänning fram emot en ny 
säsong med helt nya förutsättningar. 

Styrelsen vill också rikta ett stort tack till dig som 
medlem – tillsammans gör vi Isaberg Golfklubb 
möjlig. Ditt engagemang och delaktighet i vår 
förening är värdefull. Vi hoppas att du känner 
glädje och stolthet av att vara en del av Isaberg 
Golfklubb. 

Vi ses på banan!

Styrelsen 
Josefin Leijon, sekreterare

 

Verksamhetsberättelse 2023
Styrelsen



Ekonomiskt resultat
2023

Utfallet 2023 jämfört med 2022 visar på ökade verksamhetsintäkter på 5 641 tkr. Orsaken till de 
ökade intäkterna är främst försäljning av mark som påverkar intäkterna med ca 4 400 tkr men 
även spelavgifter har ökat jämfört med föregående år genom de höjda avgifterna som beslutades 
av medlemmarna föregående år. Resterande intäkter är i stort i paritet med föregående år och 
trots det sämre vädret under golfsäsongen 2023 var intresset från gästande spelare på jämförbar 
nivå med föregående år. 

Kostnaderna ökade med 343 tkr trots minskade elkostnader med 300 tkr jämfört med 2022, de 
ökade kostnaderna kopplas  till ökade kostnader för underhåll av banan samt leasingkostnader 
för maskiner till drift av anläggningen. 

Personalkostnaderna har i stort varit i paritet med 2022 genom samma antalet anställda under åren.

Balansomslutningen är ett begrepp som används för att beskriva summan av tillgångssidan eller 
summan av eget kapital och skulder i ett företags balansräkning. Här kan noteras att ökningen 
jämfört med 2022 beror till stora delar på att markförsäljningen är en fordran på tillgångssidan 
och kommer betalas in under 2024 och på skuldsidan har eget kapital ökat genom årets resultat.

2019 2020 2021 2022 2023

Verksamhetsintäkter 13 613 15 168 16 646 16 592 22 233

Verksamhetens resultat 396 1 362 81 -851 4 263

Balansomslutning 16 921 17 071 19 638 19 436 214 953

Antal årsarbetare 13 14 17 17 17



Driftbudget
2024

Driftbudget
För kommande år har vi lagt en driftbudget där intäkterna ökar med 2 392 tkr vilket främst ska 
komma från egen drift av range, shop och utbildning. Även höjning av spelavgifter, höjda priser 
på uthyrning samt nya sponsoravtal. 

Kostnader förväntas öka med 1 734 tkr. Lönekostnader samt inköp av varor och produkter till 
shop, range och studio är nya kostnader. Driftkostnader bana förväntas ligga på samma nivå som 
föregående år.

Intäkter
30 Medlemsavgifter 6 685 000 8 046 000 7 285 000 7 620 000
31 Intäkter kopplade tilll spel 5 035 000 4 943 000 4 655 000 7 500 000
32 Intäkter från fastigheter 2 268 000 3 230 000 3 336 000 2 831 000
33 Reklam och sponsring 1 175 000 1 350 000  1 580 000 1 675 000
34 Bidrag 136 000 125 000 153 000 130 000
35 Övriga intäkter 1 140 000 152 000 142 000 206 000
36 Pro, bidrag, byggnader & mark 153 000 153 000 5 083 000 242 000
Summa 16 592 000 17 999 000 22 234 000 20 204 000
Kostnader
40 Kostnader kopplade till spel 301 000 190 000 354 000 250 000
46 Kostander kopplade till Pro 565 000 626 000 493 000 1 320 000
50 Fasta fastighetskostnader 1 296 000 1 357 000 918 000 1 058 000
51 Rörliga fastighetskostnader 1 370 000 1 072 000 1 192 000 1 255 000
52 Kostnader för maskiner och fordon 1 819 000 1 863 000 2 011 000 1 915 000
53 Banan 1 405 000 1 801 000 1 633 000 1 610 000
60 Administriva kostnader 1 214 000 1 150 000 1 706 000 1 211 000
70 Löner och sociala avgifter 7 821 000 8 264 000 8 052 000 9 415 000
71 Övriga personalkostnader 447 000 426 000 415 000 485 000
78 Avskrivningar 1 073 000 1 065 000 993 000 1 075 000
80 Finansiella kostnader 132 000 135 000 204 000 110 000
Summa 17 443 000 17 949 000 17 970 000 19 704 000

Totalt -851 000 50 000 4 263 000 500 000

Utfall
2022

Budget
2023

Utfall
2023

Budget
2024



Grattis till markförsäljningen i vintras! 
Vad tänker klubben göra med pengarna?
Tack, de initiala tankarna är att det kommer att  
gå tillbaka till utveckling av vår anläggning. Fokus 
kommer att ligga på fortsatt renovering samt  
ombyggnation av Västra och så småningom Östra 
banan. Vi kommer att berätta mer om det under året.

Våra banor kräver mycket jobb, klubben har 
under 2023 fått igång ett tisdagsgäng som under 
ledning av banpersonalen hjälper till med saker 
som ordinarie personal inte hinner, har detta 
varit lyckat?
Ja verkligen, och vi vill gärna att ännu fler är med och 
hjälper till! Det har varit mycket lyckat. På tisdagar 
har mellan 5-15 ideella medlemmar hjälpt till med 
att laga tees, fairways, bunkrar o.s.v. under ledning 
av personalen. Vi ser gärna att fler hjälper till, det 
ökar ju vår finish än mer. Kansliet tar emot frågor 
och funderingar om ideella insatser.

På tal om våra banor, Västra banan kommer 
det jobbas med lite extra under våren, vi ska ju 
arrangera Annika Invitational, juniortävling för 
de 78 bästa tjejerna under 18 år i Europa, hur 
känns detta?
Det är självklart jätteroligt att få tillbaka Annika och 
hennes team till Isaberg och att vi får möjligheten att 
arrangera denna tävling igen.

Klubben genomgår just nu en stor förändring. 
Från att ha samarbetat med entreprenör som 
haft hand om shop, utbildning och range under 
många år ska vi nu istället driva allt i egen regi. 
Hur går tongångarna inför säsongen?
Det var ett tufft beslut att ta för mig och mina  
styrelsemedlemmar. Idag känns det bra och jag är 
glad att vi vågade genomföra det. Vi är också extra 
glada såklart att Mikael tackat ja till att vara med i 
denna utvecklingsresa och stanna kvar hos oss. 

Jag ser med spänning framemot årets säsong. Det 
blir ett lärorikt år, men på sikt är jag övertygad om 
att detta kommer bli bra för vår klubbs utveckling.
 

Daniel

Ordförande har ordet
Ordförande Daniel Petersson



Klubben tar ju nu över shop, studio och range, 
vad blir det för skillnad för oss medlemmar?
För medlemmen jobbar vi för att det ska vara så likt 
som möjligt. Vissa saker kommer kanske att vara 
annorlunda, som placering av shop, men förhopp-
ningsvis enbart till det bättre. Vi är väldigt stolta över 
hur ombyggnationen till shop och reception har blivit 
i gamla kansliet. Vi bygger också upp en verkstad till 
vår Pro för klubbreparationer och greppbyten.

Gällande rangen har vi köpt in ett nytt betalsystem, 
kallat Golfmore. Man kommer kunna få ut bollar 
via Swish, betalkort eller via app, och den senare 
rekommenderar vi alla medlemmar att hämta hem. 
Information om appen kommer i separat mail när vi 
installerat betalsystemet. Tills betalsystemet är aktivt 
säljer vi polletter.

Studion kommer se ut som tidigare och där är Mikael 
Berglund ansvarig. Vi kommer bland annat samarbeta 
med Titleist, Ping och Wilson.

I shop/reception kommer det inledningsvis finnas 
något färre varumärken än tidigare. Förutom redan 
nämnda gällande klubbor, bollar och handskar kom-
mer vi också ha en mindre klädkollektion i dam och 
herr i shopen. Vi kommer givetvis också sälja bagar, 
vagnar, skor och övriga artiklar man kan tänkas  
behöva till sitt golfspel. Den stora positiva skillnaden 
är det så kallade ”kretslopp” som övertagandet  
medför. Och med det menar jag att ju oftare vi väljer 
att handla på hemmaplan desto mer gynnar vi vår 
egen klubb. Vi har fantastiska medlemmar och vår 
målsättning är att bli ännu fler! Vi vill ha nya golfare 
som stannar kvar i golfen längre och vi vill även få 
tillbaka de golfare som varit medlemmar tidigare.

För att nå vår målsättning kommer vi bl.a. ha lägre 
priser på lektioner och nybörjarkurser än tidigare 
samt bonuserbjudanden på rangen och i shopen.

Vi vill att fler skall träna, spela och hänga på vår  
golfklubb. Tillsammans bygger vi då en ännu bättre 
klubbkänsla och stöttar oss själva när intäkter går  
direkt till klubben. Vårt långsiktiga mål är att genom 
att driva verksamheten själva kunna hålla nere års-
avgifter och övriga kostnader för er medlemmar.

Klubben har anställt en egen pro, Mikael 
Berglund, kommer han kunna täcka det behov 
som finns idag med lektioner, nybörjare och  
juniorträning?
2024 blir ett läroår för oss alla. Vi vet inte exakt hur 
många timmar och lektioner som säljs på klubben 
idag. Sammanslagning av shop och reception gör 
att vi sparar in minst en tjänst. Den arbetstid pron 
tidigare la på administrativa uppgifter kommer jag 
att sköta. Mikael kommer fokusera på tränings- 
verksamheten och shopens utbud och lager. Vi 
kommer stötta varandra i alla delar och bygga upp 
verksamheten längs vägen.

Klubben återinförde starters på helgerna som 
var mycket uppskattat både av medlemmar och 
gäster, hur ser det ut i år?
Detta kommer vi att fortsätta med och sköttes av 
våra golfligor som fick varsin helg att bemanna. Vi 
har haft möten med våra golfligor och haft positiv  
dialog med dem. Detta är väldigt värdefullt för  
klubben och många positiva kommentarer har  
kommit in från både medlemmar och gäster.

Hur ser en perfekt arbetsdag ut på Isaberg GK?
Vackert väder spelar såklart in, då är varje medlem 
och gäst på ett härligt humör. Torsdagar är bästa 
dagen, då vi i personalen har sluppit missöden under 
veckan som reparationer eller skador på greener. 
Alla ser fram emot att göra fredagen så bra som 
möjligt inför helgen då vår anläggning är fullbokad 
av gäster och medlemmar. Restaurangen serverar 
raggmunk med fläsk och diskuterar middagsmenyn 
till helgens golfpaket. Dagen avslutas i bilen hem till 
tonerna av Ulf Lundell.

Svar 2.0 på detta; Det är inte alltid perfekt på en 
arbetsplats men tack vare personal och den härliga 
stämningen samt arbetsmoralen som råder på  
anläggningen är de flesta dagarna bra nära perfekta.

Vi ses snart!

Henrik

Klubbchefen har ordet
Klubbchef Henrik Karlsson



Vi tar pulsen på vår banchef Per-Magnus:
Hur ser statusen ut på våra banor efter hösten 
och vintern?
Man kan väl säga att förutsättningarna för gräs- 
plantorna varit allt från optimal. Framför allt efter all 
den nederbörd vi fick i höstas. Vi har en del svamp- 
angrepp som trots alla förebyggande åtgärder  
uppkom under senhösten. 

För att minska risken att drabbas av detta jobbar vi 
hårt med att få in större andel starkare grässorter 
som klarar sjukdomstrycket bättre än nuvarande 
sort. Men det är absolut ingen katastrof, med lite 
god temperatur och fuktighet ska vi så snabbt som 
möjligt skapa bra spelytor.

Du fick en ökad budget för 2024 gällande personal. 
På vilket sätt kommer det påverka banarbetet 
under året?
Det möjliggör för fler förebyggande och långsiktiga 
skötselåtgärder, vilket kommer visa sig i en bättre 
och välmående bana kommande år. Fler timmar på 
banan gör det också möjligt för fler finishhöjande 
åtgärder. Dessa åtgärder är otroligt viktiga och höjer 
spelupplevelsen för både oss medlemmar och för 
våra gäster.

Hur jobbar du och ditt team med finishen på  
greener och övriga ytor?
Det är en mängd skötselåtgärder som ska till för att 
skapa en bra spelyta. Allt från luftning (syre ned i 
marken) till dress, vältning, rätt näringstillförsel (väl-
mående men minsta möjliga tillväxt) och låga klipp-
höjder (ned till ca 3 mm). Utan alla dessa åtgärder 
kan vi inte leverera en bra spelyta med det slitaget 
som vi har och då särskilt på greenområden.

En green utsätts för hårt slitage under en säsong. 
Tänk dig att 30 000 personer trampar på några 
hundra kvadratmeter gräs och nästan lika många 
greenträffar och sedan klippning på 3 mm. Om du 
skulle göra så på din egen gräsmatta har du förmod-
ligen inte en välmående gräsmatta efter en säsong.

Berätta mer om maskinen från Huskvarna som 
klippt ner ljung och övrigt sly mellan vissa hål, 
främst på Västra banan. Kommer vi få fortsätta 
att låna den?
Den är med enkla ord en ”slag-hack” som går att köra 
lite längre ut i terrängen. Vår ambition med att an-
vända den är att det ska vara lättare hitta och spela 
bollen därifrån. Träden är många gånger tillräckliga 
hinder. Och i slutändan kommer det bli ett snabbare 
speltempo. Vi är så pass nöjda med resultatet vi haft 
att vi kommer köpa in denna maskin under 2024.

Är det någon mer nyhet i maskinparken förutom 
denna maskin?
Vi kommer att köpa in ytterligare en greenvält. Det 
gör vi för att kunna öka antal vältningar på båda 
banorna på ett mer effektivt sätt.

Du är rutinerad och respekterad i banskötesel-
kretsar, något vi medlemmar sedan länge vetat 
om. Ryktet säger att du varit på ett antal möten 
där endast handplockade banchefer närvarat 
under vintern, kan du berätta mer om det?
Ja, vi är några banchefer från lite större klubbar i 
landet som träffats för att dela erfarenheter och kun-
skap med varandra. Vi kommer också följa upp det 
vid ett antal tillfällen framöver. Vår ambition och mål 
är givetvis att hjälpas åt att göra våra anläggningar 
ännu bättre. Det är verkligen spännande att se vad vi 
kan få ut av detta.

Tack PM och lycka till med säsongen, vi ser starkt 
fram emot den!
Tack! Ja jag ser verkligen fram mot en händelserik 
och spännande säsong. Tillsammans med de fantas-
tiska medarbetare jag har förmånen att jobba med 
kommer det att bli riktigt bra.

Per-Magnus

Banan
Banchef Per-Magnus Josefsson



Grattis till anställningen på Isaberg Golfklubb, 
hur känns det?
Tack! Det känns bra och inspirerande att få vara en 
del i klubbens ”team”. Min roll kommer vara sig  
ganska lik som tidigare men nu har jag huvudansvar 
för shop, träningsverksamhet och lektioner.

Shop och reception har nu slagits ihop, vad ser 
du för fördelar med detta?
Vi hoppas att det blir bättre service för våra med-
lemmar och gäster eftersom vi kan hjälpas åt på ett 
bättre sätt än tidigare. Möjlighet att prova ut klubbor 
och utrustning kommer att finnas precis som tidigare. 
I shopen kommer vi främst sälja produkter som vi 
vet går åt under en säsong, som exempelvis kläder, 
bollar, handskar och skor. Vi kommer även erbju-
da förmånliga priser på klubbkläder, lektioner och 
rangebollar för medlemmar.

Vilka är ditt största fokusområde under 2024?
Utbildning och träning för klubbens medlemmar, 
utbildning av nya medlemmar samt att få den nya 
shopen att tillgodose medlemmarnas önskemål.  
Eftersom vi nu driver allt i egen regi så är det viktigt 
att medlemmarna känner att det är klubbens shop.

Mikael

Pro
Mikael Berglund



Vårt arbete påbörjades under hösten 2022. Allt var 
klart under våren inför den nya säsongen.

Vi har haft två väldigt upskattade After Work-golf, en 
i maj och en i september. Ena arrangerades av ett 
golfgäng och den andra av en privatperson. Mycket 
trevligt tävlingar med mat och dryck som skapar god 
klubbkänsla.

Vi fick åter Volkswagen tillbaka som tävlingssponsor. 
VW Master återkommer vartannat år, den skiftar 
med Volvo Masters.

Greenkeepers Black Tee Challenge var en ny tävling 
under hösten där banan sattes upp riktigt svårt. Vi 
och banpersonalen fick väldigt mycket beröm av 
spelarna för en kul tävling. Den återkommer i år 
på Östra banan. Vi tror att denna tävling kan bli en 
attraktiv och stor golftävling på klubben.

Gökottegolf har fått färre deltagare numera. Här ska 
vi försöka hitta något nytt som åter kan locka många 
spelare. Det har tagits beslut om att starttiden skjuts 
till 07:00.

Golfkrogens Irish Greensome håller ställningarna som 
den tävling med flest deltagare. I år blev tävlingen 
fulltecknad tidigt. Många anmäler sig väldigt tidigt 

och det ger tyvärr samtidigt för många återbud kort 
innan start. De som står på reservlistan får då frågan 
för sent. Därför kommer avgiften betalas direkt vid 
anmälan.

Tävlingskommittén lyckades få till partnerskap till 
nästan alla tävlingar. Våra partnerskap är viktigt där 
båda parterna är vinnare.

Förhoppningsvis ska vi även spetsa till prisbordet 
med lite mer priser under säsongen 2024.

Tävlingsverksamheten på Isaberg GK visade även 
2023 en uppåtgående trend såväl deltagarmässigt 
som ekonomiskt.

De 11 tävlingar vi ansvarar för har haft precis 1 000 
deltagare varav 141 greenfeegäster.

Åke Nyberg

Tävlingskommittén
2023



Måndagsgolfen
Vi startade måndagsgolfen den 8 maj och fortsatte 
sedan till och med den 11 september med uppehåll 
för semestern. Under semestern fanns det bokade 
tider på måndagarna för de som bara önskade spela 
tillsammans. Den 28 augusti arrangerade vi en lag-
tävling för alla som deltagit på måndagsgolfen under 
året, där alla deltagarna fick pris. I lagtävlingen var 
det 5 lag med 3 spelare i varje lag.

Regelvandring
Den 28 april anordnade vi en regelvandring där vi 
gick igenom olika regelsituationer på banan och de 
viktigaste ändringar i ”Regler för golfspel 2023”.

Fadderverksamhet
Under året har vi även gått fadderrundor med de 
som så önskat.

Börje Laurinsson

Utbildningskommittén
2023

Kommittén har under 2023 bestått av:

Börje Laurinsson Smk
Yngve Englund
Helén Petersson
Jörgen Karlsson
Susanne Sundin
Hans Backlund
John Latvala
Ann-Sofi Lindén
Jeanette Älmqvist
Esa Snellström
Mikael Rydén
Anders Larsson



Vi började säsongen med tävling och därefter kick-off 
med information om kommande säsongs tävlingar 
samt information från klubbledningen. Trevlig sam-
varo med kaffe och smörgås bjöds det på också.

Kommittén har under året arrangerat 18 tävlingar 
med totalt 520 startande, i snitt har vi varit 29  
spelande. Vi har haft varierande tävlingsformer, 
scrambe 3-mannalag, greensome partävling då vi 
har fått bjuda in en vän, endast spel med tre klubbor 
från Orange tee samt flaggtävling.

Under säsongen har kommittén själva skött scorein-
matning och resultatlistor inför prisutdelning. Flera 
av våra spelare har hjälpt till på klubben med bland 
annat trädgårdsarbete.

Vi har haft 3 planeringsmöten i kommittén samt en 
del kortare ”möten” via chatt och några avstämnings-
möten efter våra tävlingar. Som tidigare har vi haft 
mycket gott samarbete med kansliet. 

Sommaravslutning blev det i strålande sol och till 
detta bjöd vi på korv med bröd vid tävlingskansliet.

Vår vandringspristävling Ladies Cup som spelades i 
augusti vanns av Eva Martinsson på finfina 70 slag i 
konkurrens med 30 andra ladiesar.

I krögarkärringens vandringspristävling lyckades 
Christina Haraldsson alla bäst med sina 39 poäng. 
Efteråt bjöds vi på kaffe och smaskiga våfflor av 
restaurang Höganloft.

Till Isaberg Masters 2024 går Kristina Lind, hon har 
nått bästa snittresultat på 5 utvalda reslutat av 10 
tävlingar. Vi önskar vår representant Kristina lycka till 
i Isaberg Masters.

Vår hemliga resa i år gick till Kinds golfbana, där  
tampades vi med många vattenhinder med vad gör 
väl det när en god buffé väntade på oss.

Efter säsongens sista tävling Målgången bjöds det 
på en god wokpanna i golfrestaurangen. Vår tanke 
har varit att när vi har våra tävlingar skall vi också ha 
trevligt tillsammans och ha roligt.

Ett stort TACK! till alla våra sponsorer som bidragit 
med priser på våra tävlingar. Tack alla Ni fantastiska 
tjejer som på olika sätt bidrar till trivsel och social 
samvaro! Nu ser vi fram emot en ny säsong, fler nya 
deltagare, en god gemenskap samt ännu bättre spel.

Madeleine Lundström

Tjejkommittén
2023

Kommittén har under 2023 bestått av:

Madeleine Lundström Smk
Gunnel Hverven
Anna Jernström
Junis Haraldsson
Maria Sandberg
Kristina Lind



Klubbens yngre juniorer började sin träning inomhus 
i januari, träningen flyttade ut i början på maj och 
avslutades med stor korvgrillning på Golfarenan. Jag 
vill rikta ett stort tack till alla ledare som hjälpt till 
under året.

Våra tävlande juniorer, August Petersson, Ludvig 
Josefsson, Ida Lundh, Eskil Törefors och Gustav  
Lindqvist har visat fina resultat på Svenska junior-
tourens olika nivåer bl.a. Sverigefinal i Teen Cup för 
Eskil och Gustav. Höjdpunkten i stort var Augusts 
seger i European Boys Team Championship, lag EM.

Patrik Sjöland gör comeback som proffs och vinner 
European Senior Masters på Legends Tour.

Klubbens lag i SM klubblag vinner Division 1 och 
kvalificerar sig för spel i Lag SM 2024.

Under hösten började Ida Lundh på Mississippi  
College, där hon spelar för skolans golflag. Ida har 
fått en flygande start, följ hennes framfart på  
www.golfstats.com

Till sist önskar vi alla ett fantastiskt golfår 2024!

Mikael Berglund, Pro

Sport, Elit &Junior
2023



Säsongen började som vanligt med en kickoff i april 
månad där 68 oldboys hade slutit upp för att få  
information om den kommande säsongen. Där  
presenterades tävlingsprogrammet, tävlingsreglerna 
och gavs information om kommitténs ekonomi.  
Representanter från klubben gav också information 
om aktuella frågor och förändringar som kommer 
göras på banan. Gäst den här gången var klubbens 
duktige seniortourspelare Patrik Sjöland, som nu 
gjort comeback på Legends Tour. Han hade ett  
mycket intressant och trevligt samtal med vår 
klubbchef Henrik Karlsson om sina planer för fram-
tiden. Som brukligt dracks det också kaffe och åts 
landgång.

Kommittén har under året haft två protokollförda 
sammanträden och ett antal möten i samband 
med våra torsdagstävlingar, som vid några tillfällen 
även genomförts på tisdagar. Årets tävlingsstart fick 
skjutas fram en vecka på grund av en sen vår och 
banornas kondition. Under säsongen blev det 20 
tävlingstillfällen plus en tävling vid säsongsavslut-
ningen. Vid våra torsdagstävlingar har vi som flest 
varit 61 spelare och som minst 42, i snitt 52 vilket är 
två mer än föregående år. Vid säsongsavslutningen i 
mitten på oktober bjöds deltagarna på lunch och det 
förrättades prisutdelning, där årets spelare utsågs. 

Kampen om det årliga vandringspriset, där de sju 
bästa reslutaten under året räknas samman, gav 
ovan prislista.

Som synes så krävs det mycket bra golfspel för att 
hamna på 10-bästa listan. Har man över 70 slag på 
för många tävlingar så får man svårt att hävda sig.

En trevlig utflykt till Ulricehamns GK genomfördes i 
september där ett 40-tal oldboys deltog. Något spel 
med Gamla Grabbar Sydväst blev det tyvärr inte på 
grund av dåligt intresse från vissa klubbar. Oldboys 
hade också ett lag med i Smålandsserien H70 Div. 1 
där 10 lag deltog. Vi placerade oss på en hedrande 
3:e plats, endast 2 slag efter 2:an och 8 slag efter 
segrande lag. 

Ett antal av oldboysen har hjälpt till med att arbeta 
på klubben en förmiddag i veckan. De som varit med 
vid minst 10 tillfällen belönades med en utflykt till 
Åsundsholms GK, där det utöver golfspel även bjöds 
på en välsmakande lunch. Vi vill slutligen tacka alla 
idoga golfspelare som i ur och skur ställer upp på 
våra tävlingar. Vi hoppas att år 2024 kommer bli ett 
bra golfår med ett ökat antal deltagare. Vi önskar 
också att Oldboysen kommer att spela bra golf på 
våra fantastiska banor och att alla får uppleva en 
trevlig social gemenskap.

Mats Petersson

Oldboyskommittén
2023

Kommittén har under 2023 bestått av:

Jonny Wendel  Ordförande
Mats Petersson Sekreterare
Bernt Turesson Kassör
Carl-Gunnar Djerv Ledamot
Magne Linder Ledamot
Ulf Gustavsson Ledamot

1. Håkan Magnusson  481 slag
2. Stefan Sanell  485 ’’
3. Roger Karlsson  488 ’’
4. Per Malm   489 ’’
5. Esa Snellström  491 ’’
6. Björn Rafton  491 ’’
7. Henry Gustavsson  492 ’’
8. Ingemar Söderberg 492 ’’
9. Stanley Guldmyr  493 ’’
10. Göran Nordfeldt  494 ’’
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